

# ALEKSANDRA MAJEWSKA

Strzemiński Academy of Art Łódź (ASP)

## DARK SIDE OF SHADOW



**\* 1994 in Rawa Mazowiecka (PL)  
Master of Arts, Fashion Design &  
Knitted Fashion Design**

Die menschliche Psyche und die Forschungen des Psychoanalytikers C.G. Jung interessieren mich sehr stark. Meine Kollektion will das Schattenphänomen, das Unbewusste, zu dem Jung geforscht hat, visualisieren. Es geht um die Darstellung differenzierter Schichtungen und der Eskalation der dunklen Seiten der menschlichen Persönlichkeit. Ich versuche, das Aufbrechen unterdrückter Gefühle in die Ästhetik textiler Formen zu übersetzen.

I am extremely interested in the human psyche and the research of psychoanalyst C.G. Jung. My collection aims to visualise the shadow phenomenon, the unconscious, which was a key area of Jung's research. It is about displaying differentiated layers and escalating the dark sides of the human personality. I attempt to translate the release of suppressed feelings into the aesthetics of textile forms.



Photos: Agnieszka Kosowska